
Referat FAU-møte 23. April 2025  

Til stede: Gaute 4c, Gunnar 3c, Lisbeth 3b, Trine 3a, Ina 1b, Frode 4a, Trym 2. trinn, 
Helena 5b, Morten 4b og 7a.  
Styret: Ørjan 1b, Asta 6c, Annabel 6b og rektor Siv  
Meldt forfall: Sunniva 3b, Mari og Kathrine 2.trinn, Tale 5c.  
Sted: Haukeland Skole, lærerværelset.   
Tidspunkt: 19.00-21.00   
 
Agenda:   

• Godkjenning av innkalling. Ingen innsigelser.  

Styret informerer   

Møtedatoer kommende FAU-møter:    

• 4. juni   

o 5 klasser har fått på plass FAU representanter og FAU-vara kommende 
skoleår, det er flott. Det er ønskelig at øvrige klasser har dette på plass til 
møtet 4. juni.  

Status og problemstillinger fra gruppene   

• Trafikk/Eiendom   

o Første dag med stengt Kalvedalsvei. Det «går seg nok til» mener kommunen.   

o Ball-nett er kommet på plass på skoleplassen.  

o 5-kantdissen vil bli erstattet av Etat for bygg og eiendom, men byggeier sier nei 
til at foreldre kan erstatte dissen med private midler.  

• Skole/Hjem   

o Laget en grundig veileder som tar opp 1) Mobilbruk, 2) Sosiale medier og 3) 
Gaming. Det er tatt utgangspunkt i en veilleder fra Ekeberg-skole i Oslo.   

o Sendes til FAU-representanter før neste møte. Sendes på høring til Elevrådet, 
SU (som er formell «godkjenner») og til alle foreldre for eventuelle innspill.  

• Arrangement   

o Ikke noe arrangement planlagt. 5. trinn har ansvar for 17. mai.  

• Ettermiddagsaktiviteter   

o Søknad om tilskudd sendt SPV og Fana Sparebank   



o Så får vi vente og se om og ev. hvor mye vi vinner, og hvilke muligheter vi da 
har!   

o Ymse sonderinger gjort mht. matlagingskurs, og vi håper å få stablet noe påbeina 
til høsten   

o Her har foreldre meldt seg til å bidra,men først etter arbeidstid (naturlig 
nok), noe somikke matcher så godt med skolens og instruktørenes 
rammer   

o Litt sonderinger gjort ang. gymsalen, men vi har så langt ikke klart å røyke utnoen 
av skolens mange engasjerte foreldre til å bidra her   

▪ Så vi får rett og slett se hva som skjer   

o Hekleklubb er antatt igang (?)   

▪ Vi har vært i kontakt med lærere som har vært positive og tatt ansvar, men det 
er littuvisst om det har materialisert seg faktiske kurs, eller om det strandet i 
oppstarten.  

o Sjakkklubbene er i gang igjen!   

▪ 1.-2. på onsdager kl. 1430-1530 (så godt som fullt), 3.-4. på fredager 1430-
1530 (nestenfullt).   

   

• Parsell/Dugnad   

o Befaring for vårdugnad planlagt 29. april sammen med rektor. Gruppen kan 
planlegge dugnaden, men vi trenger flere til å bidra med gjennomføring. I 
årshjulet til FAU står det at 1. trinn har ansvar for vårdugnaden. Er det mulig å 
hente inn noen krefter derfra?    

o Ingen ny aktivitet planlagt i parsellen enda. Venter på tilbakemelding fra skolen 
både om ønsker og eventuelt om det er mulig å få litt stein til drenering. Mulig det 
har vært litt lite oppfølging fra gruppen sin side.   

o Planlegging av 17. mai ser ut til å være i rute.   

   

Rektor orienterer  

• Takk til FAU og skole-hjem-gruppen for foreldremøtet med Camilla fra BKL!   

• Nysgjerrigper-prosjektet 2025; bilder og hilsen fra en fornøyd representant 
fra forskningsrådet   



• Kvalitetsarbeidet ved skolen – etter kvalitetsoppfølgingsmøtet 18. mars   

o Ny tiltaksplan for 2025-2026 lages for skolen (oppdateres) i samsvar med 
kommunens kvalitetsutviklingsplan "Sammen for kvalitet - læring og 
medvirkning" og oppsummeringen (se to lysbilder) fra kvalitetsutviklingsmøtet 
18. mars   

o Møte med områdeleder om både faglige og sosiale mål - og videre tiltak (Dette 
møtet har ikke funnet sted ennå)   

o Etat for skole ber om økt fokus på fellesskapsbyggende undervisning   

o Skolen har i to år hatt fokus på følgende kommunale tiltak:    
Skolen utvikler systemer og praksiser som sikrer at elevene medvirker og er i 
dialog om mestring og motivasjon.   

o Skolen skal de neste to år ha fokus på følgende kommunale tiltak iht. SFK-LM   
Skolen utvikler praksiser der elevene tilegner seg grunnleggende digitale 
ferdigheter.    

   

• Fellesaktiviteter i mai;   

o 5. mai: Brann stadion og ny brannsang, arrangement for alle skolene i 
Bergenhus bydel i regi av 4. trinn ved Kronstad skole   

   Media vil være til stede og HVL Medielab vil gjør filmopptak.   
   Samtykkeskjema sendes ut til alle foreldre. (>2000 barn)  

o 7. mai: Konsert i senteret v/ en gruppe musikere fra Harmonien    

o 8. mai: Vårdugnad i skolens nærområde i regi av BIR   

o 9. mai: Løp for livet! Med innsamling til Barnekreftforeningen .  

o 16. mai: Vi øver oss på å gå i tog    

   

• 17. mai: Program (utkast) og ansvarlige for flaggheis kl. 08.00, skolefanen 
gjennom Flaggtoget og for å hente faner/flagg på Koengen og frakte dem 
tilbake til skolen   

o Ørjan fra FAU holder tale 17. mai  

o Trym fra FAU står for flaggheising kl 08.00  

o Det er ønskelig med kjørehjelp for å hente flagg/faner etter prosesjonen, på 
Koengen 17. mai. Det er ikke endelig avklart hvem som gjør dette.  



• Elevenes uttalelser om sin skolevei .  

o Trafikkgruppen går gjennom for å vurdere arbeid/tiltak fra FAU  

• Informasjonsrutine dersom det blir endringer for trinn neste skoleår   

o Mange trinn fortsetter med sine kontaktlærere neste skoleår, og kontinuitet er 
et mål   

o Dersom det blir endringer på trinn eller kontaktlærerbytter neste skoleår, 
informerer skolen slik, når situasjonen er helt avklart:    

▪ Klassekontaktene informeres muntlig via telefon før lunsj   

▪ Elevene får informasjon av sin nåværende kontaktlærer mot slutten av 
dagen   

▪ Foreldre får skriftlig informasjon via Vigilo - før elevene kommer hjem fra 
skolen   

   

• Forslag til foreldremøtedatoer for høsten 2025   

• Skoleruten for 2026 – 2027 - høringsutkast fra kommunen   

• SU/SMU-møte 10. juni kl. 08.30 - 10.00 (FAU-møte 4. juni)   

• Økonomi: Overskudd i 2024. Prognosen pr. mars 2025 viser balanse. Skolen 
søker aktivt på ulike tilskudd til elever med særskilte behov, læremidler, 
biblioteksbøker (kulturfondmidler), klima- og miljømidler til parsellhagedrift 
og tilskudd til å stimulere til mer praktisk, variert og relevant læring på 5. – 
10. trinn.   

   

• Innspill til rektor fra FAU  

• Innspill om bruk av laboratorie og musikkrom, med ønske om økt bruk av 
disse nye rommene. Rektor vil følge dette opp.  

• Ønske om økt fokus også på kunst og håndtverk.  

• 17. mai.   

Det ble rapportert om delt kaotiske tilstander ved henting av barn på Koengen 
etter 17. prosesjonen. Det bes om at barna «krysses ut» av en anvarlig voksen, 
før barna tas med av foreldre/andre ansvarlige.  Det er ønskelig at barna ikke 
forlater toget før ankomst Koengen.  

   



   

   

   

   

   

  

  

 


